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Development Site Boundary
發展項目邊界

Notes 附註:
(1) The Outline Zoning Plan is reproduced with permission of the Director of Lands © The Government of the Hong Kong SAR.
 分區計劃大綱圖版權屬香港特別行政區政府，經地政總署准許複印。
(2) Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the outline zoning plan has shown area more than that required
 under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance (Cap. 621).
 因技術原因（例如發展項目之形狀），分區計劃大綱圖所顯示之範圍多於《一手住宅物業銷售條例》（第621章）所要求
 的範圍。

OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖
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The Outline Zoning Plan is adopted from part of Kowloon Planning Area No. 22 - Draft Kai Tak Outline Zoning Plan No. S/K22/5 gazetted on 17 February 2017 with adjustment to show the Development site boundary and 
other information in red.
摘錄自憲報公布日期為2017年2月17日之九龍規劃區第22區 - 啟德分區計劃大綱草圖編號S/K22/5，經處理並以紅色顯示發展項目邊界及其他資料。
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行政長官會同
行政會議於
2012年3月27日
根據鐵路條例
（第519章）批准
沙田至中環綫鐵路
方案，有關方案
所述的鐵路顯示
在這份圖則上，
只供參考之用。
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Development Site Boundary
發展項目邊界

Notes 附註:
(1) The Outline Zoning Plan is reproduced with permission of the Director of Lands © The Government of the Hong Kong SAR.
 分區計劃大綱圖版權屬香港特別行政區政府，經地政總署准許複印。
(2) Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the outline zoning plan has shown area more than that required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance (Cap. 621).
 因技術原因（例如發展項目之形狀），分區計劃大綱圖所顯示之範圍多於《一手住宅物業銷售條例》（第621章）所要求的範圍。

OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖

This blank area falls outside the coverage of the relevant Outline Zoning Plan
當區分區計劃大綱圖並不覆蓋本空白範圍
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The Outline Zoning Plan is adopted from part of Kowloon Planning Area No. 11 - Approved Tsz Wan Shan, Diamond Hill & San Po Kong Outline Zoning Plan No. S/K11/29 gazetted on 16 December 2016 with adjustment to show the Development site boundary 
and other information in red. 
摘錄自憲報公布日期為2016年12月16日之九龍規劃區第11區 - 慈雲山、鑽石山及新蒲崗分區計劃大綱核准圖編號S/K11/29，經處理並以紅色顯示發展項目邊界及其他資料。
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Notes 附註:
(1) The Outline Zoning Plan is reproduced with permission of the Director of Lands © The Government of the Hong Kong SAR.
 分區計劃大綱圖版權屬香港特別行政區政府，經地政總署准許複印。
(2) Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the outline zoning plan has shown area more than that required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance (Cap. 621).
 因技術原因（例如發展項目之形狀），分區計劃大綱圖所顯示之範圍多於《一手住宅物業銷售條例》（第621章）所要求的範圍。

OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖
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The Outline Zoning Plan is adopted from part of Kowloon Planning Areas No. 13 & 17 - Draft Ngau Tau Kok & Kowloon Bay Outline Zoning Plan No. S/K13/29 gazetted on 13 April 2017 with adjustment to show the Development site boundary and other 
information in red.
摘錄自憲報公布日期為2017年4月13日之九龍規劃區第13及17區 - 牛頭角及九龍灣分區計劃大綱草圖編號S/K13/29，經處理並以紅色顯示發展項目邊界及其他資料。
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Development Site Boundary
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Notes 附註:
(1) The Outline Zoning Plan is reproduced with permission of the Director of Lands © The Government of the Hong Kong SAR.
 分區計劃大綱圖版權屬香港特別行政區政府，經地政總署准許複印。
(2) Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the outline zoning plan has shown area more than that required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance (Cap. 621).
 因技術原因（例如發展項目之形狀），分區計劃大綱圖所顯示之範圍多於《一手住宅物業銷售條例》（第621章）所要求的範圍。

OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖
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The Outline Zoning Plan is adopted from part of Kowloon Planning Area No. 12 - Approved Ngau Chi Wan Outline Zoning Plan No. S/K12/16 gazetted on 12 November 2004 with adjustment to show the Development site boundary and other information in red.
摘錄自憲報公布日期為2004年11月12日之九龍規劃區第12區 - 牛池灣分區計劃大綱核准圖編號S/K12/16，經處理並以紅色顯示發展項目邊界及其他資料。

This blank area falls outside the coverage of the relevant Outline Zoning Plan
當區分區計劃大綱圖並不覆蓋本空白範圍
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